
                      STYRETS BERETNING FOR  2015 

STYRET HAR HATT 4 STYREMØTER I 2015/16. 

 DE VIKTIGSTE SAKENE SOM HAR VÆRT DISKUTERT ER: 

VEDLIKEHOLD: FLERE FORTØYNINGER TIL UTELIGGERE HAR RØKET GJEONNOM ÅRET. ÅGE HAR UTFØRT 
DYKKEOPERASJON OG  FESTET FORTØYNINGENE. 
 
1.VENTE LISTE PÅ BÅTPLASS 
 FORSLAG FRA STYRELEDER OM Å SETTE SAMMEN EN ARBEIDSGRUPPE FRA BÅTFORENINGENS 
MEDLEMMER FOR Å UNDERSØKE PRISER/LØSNINGER FOR EVT UTBYGGING AV BÅTHAVN. FØLGENDE 
MEDLEMMER  BLE SPURT OM DE VAR VILLIGE TIL Å VÆRE MED I ARBEIDSGRUPPEN: SIV AAVIK, HENRIK 
SØRENSEN, TROND PEDERSEN. INGEN AV DE SPURTE VISTE INTERESSE FOR Å PÅTA SEG DETTE 
OPPDRAGET. STYRET DISKUTERTE DENNE SAKEN IGJEN, OG DET BLE BESLUTTET Å TA DETTE OPP PÅ 
ÅRSMØTE FOR Å HØRE OM DET VAR MULIGE KANDIDATER SOM ER VILLIGE TIL Å VÆRE MED I EN SLIK 
GRUPPE. 
 

2. FORSLAG OM Å LEGGE UT STRØMKONTAKTER TIL BÅTPLASSENE. DET BLIR KANSKJE MULIG Å FÅ 
ORDNET DETTE I FORBINDELSE MED UTBYGGINGEN  TIL KORSHAMN HAVBRUKS  I BÅTHAVNEN. ÅGE 
IGLAND GIR BESKJED NÅR HAN BEGYNNER  UTBYGGINGEN. 

 
3. INNKJØP AV UTSTYR 
DET HAR BLITT KJØPT INN FØLGENDE UTSTYR TIL SLIPPEN: 
*SVEISEAPPARAT 
*SØYLEBORREMAKSIN 
 
4. FORSLAG OM Å STØPE /UTBEDRE KANT VED SLIPPEN 
DETTE PLANLEGGES/UTFØRES TIL VÅREN/SOMMEREN SOM ETT PROSJEKT. 
 
5.MANGLENDE BETALING FOR LAGRING AV BÅTER 
TO BÅTER OG EN BIL MÅ FJERNES FRA OMRÅDET. EIERNE HAR FÅTT BESKJED. DET BETALES HELLER IKKE FOR 
OPPLAG AV DISSE. 
 
6. SLIPPORDNINGEN: 
STYRET HAR VEDTATT AT DET SKAL KJØPES INN EN MOBIL OG EN KALENDERBOK. DISSE SKAL BRUKES AV 
DEN PERSONEN SOM HAR «SLIPPVAKT».NÅR MOBIL ER KJØPT INN BLIR VAKTNUMMERET ANNONSERT PÅ 
NETTSIDEN. 
 
 
*UTOVER DETTE, VANLIGE FORENINGSAKER 

STYRET I KORSHAVN BÅTFORENING 


